

Title (en)
Isolating switch with pantograph.

Title (de)
Scherentrennschalter.

Title (fr)
Sectionneur à pantographe.

Publication
EP 0101564 A2 19840229 (DE)

Application
EP 83107096 A 19830720

Priority
DE 3231170 A 19820821

Abstract (en)
1. Pantograph-type isolator having two contact spars (30, 32), which can be moved towards one another in the form of a pantograph and which take at least one elongated counter contact member (36) between them in the closed condition, contact strips (54, 56) extending parallel to the contact spars being attached to the contact spars with interposition of holding springs (38, 40), characterized in that the holding springs (38, 40) are constructed to be approximately C-shaped and the web (44) of each C-shaped holding spring is mounted on the associated contact spar (30, 32) and one contact strip (54, 56) each is mounted on the outside face of each of the two legs (50, 52) of the holding spring extending parallel to the web.

Abstract (de)
Ein Scherentrennschalter besitzt zwei scherenförmig gegeneinander bewegbare Kontaktholme (30, 32), die im eingeschalteten Zustand wenigstens einen Gegenkontakt (34, 36) zwischen sich nehmen. Zur Verdoppelung der Stromübergangspunkte sind an jedem Gegenkontakt (30, 32) Kontakteisten (54, 56) unter Zwischenfügung von Haltefedern (40) befestigt. Die Haltefedern (40) besitzen eine C-Form; der Steg (44) ist an dem jeweiligen Kontaktholm (30, 32) und die Kontakteisten (54, 56) sind an den Außenflächen der Schenkel (50, 52) der Haltefedern befestigt. Durch die C-Form der Haltefedern (40) wird zusätzlich auf Grund der Stromschleife eine Aufspannung der Schenkel (50, 52) und damit eine Kontaktkraftverstärkung zwischen den Kontakteisten (54, 56) und den Gegenkontakte (34, 36) bewirkt.

IPC 1-7
H01H 31/36

IPC 8 full level
H01H 1/54 (2006.01); **H01H 31/36** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 31/36 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0101564 A2 19840229; EP 0101564 A3 19861029; EP 0101564 B1 19881109; AT E38584 T1 19881115; DE 3231170 A1 19840223;
DE 3378441 D1 19881215; ES 282173 U 19850501; ES 282173 Y 19851216

DOCDB simple family (application)
EP 83107096 A 19830720; AT 83107096 T 19830720; DE 3231170 A 19820821; DE 3378441 T 19830720; ES 282173 U 19830729